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A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom en doet mededeling van de 
berichten van verhindering. 

 

   

B Mededelingen  

 1 De heer Robben wil graag een evaluatie van de politie-inzet op de A1 naar aanleiding 
van een bericht op faceboek. Janny Knol deelt mede dat de politie dit oppakt.  

 

    

C Besluitenlijst DVO 9 december 2013  

  Vastgesteld.  

    

D Ingekomen stukken  

  1. Memo Veiligheidsstrategie 2015-2018 

Voor kennisgeving aangenomen. De conceptversie wordt besproken tijdens 

het Bestuurscollege ON op 10 april en op 12 mei tijdens de volgende 

vergadering van het DVO.  

2. Veiligheidsbeeld Oost Nederland 

Dit stuk gaat als bijlage mee van de Veiligheidsstrategie 2015-2018. 

3. Terugkoppeling Art. 19 Overleg 

Voor kennisgeving aangenomen. 

4. Factsheet Bestuur Oost Nederland 

Pim Miltenburg deelt mede dat de selectieprocedure gestart is en dat in juni de 

instemmingsgesprekken plaatsvinden. Voor de leidinggevenden die straks 

geen leidinggevende meer zijn wordt gedacht aan tijdelijke klussen o.a. voor 

de VRT. De heer Hofland deelt mede dat de informatie in de factsheet weinig 

concreet is. Hij wil graag duidelijkheid over bevoegd- en 

verantwoordelijkheden. Ten aanzien hiervan antwoordt Pim Miltenburg dat 

deze zijn beschreven en vastgelegd. 

5. RIEC ON 

a) Aanbiedingsbrief  

b) Jaarverslag 2013 

c) Jaarrekening 2013 

d) Jaarplan en begroting 2014 

               Voor kennisgeving aangenomen. 

 

 

    

E Bespreekonderwerpen  

 1 Evaluatie jaarwisseling 

De heer Cazemier deelt mede dat de afgelopen jaarwisseling 2013-2014 zonder grote 
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calamiteiten verlopen is in Twente. Er is geen sprake van openbare orde 
problematiek. De politie heeft goed werk verricht waarbij zij actief heeft ingezet en 
handhavend heeft opgetreden tegen geweldsdelicten, vernielingen en vuurwerk. Dit 
heeft geleid tot meer aanhoudingen tijdens de jaarwisseling. Ondanks de toename 
van het aantal incidenten (het goede weer heeft hierbij zeker een rol gespeeld), was 
de beleving op straat dat het relatief een rustige jaarwisseling was 
Bij de geregistreerde incidenten is zichtbaar dat met name het aantal vernielingen en 
het aantal vuurwerkincidenten ten opzichte van vorig jaar flink is toegenomen. Dit is 
met name te wijten aan het gebruik van zwaarder en illegaal vuurwerk. 
Het Dagelijks Bestuur adviseert om ervaringen te delen  Aan de orde komt daarbij  de 
landelijk teneur (toenemende maatschappelijke onderstroom om vuurwerk en de 
daarmee gepaarde overlast te reguleren). Mevrouw Hermans spreekt haar zorg uit 
over het toenemend aantal incidenten en de aard daarvan. Zij juicht de 
maatschappelijke politieke discussie toe en maakt de nuancering dat de 
vuurwerktraditie in Nederland nog niet heel oud is (vanaf de 60-er jaren).   
De heer Welten merkt op dat minder doorverwezen is naar Halt, terwijl daar in Borne 
goede ervaringen mee zijn. Dit geldt ook voor de samenwerking tussen politie, BOA’s 
en het jongerenwerk.   
De voorzitter resumeert dat: 
1. de onderlinge vergelijkbaarheid van de schaderegistraties geuniformeerd dient te 
worden; 
2. de best practices op de rij zullen worden gezet en gedeeld worden op een nader te 
bepalen wijze 

    

 2 Platform IVZ prioriteiten 2014 e.v. 

Ingestemd wordt met het voorstel. 

 

    

F  Toelichting / presentaties  

 1 Veiligheidshuis Twente 

a) Voorblad 

b) Jaarverslag 2013 

c) Jaarplan 2014 incl. uitrol Code Rood 

d) Pilot JOR 

e) Top X lijst 

De huidige manager VH Theo Hijkoop en de toekomstige manager Rob Poelman zijn 

aanwezig en geven een presentatie met als thema  terugblik 2013 en vooruitblik 2014 

waarin specifiek wordt ingegaan op uitrol Code Rood, pilot JOR en samenstelling Top 

X lijst. 

Naar aanleiding van informeert de heer Schouten naar de dekking van de kosten 

vanaf 2015. De heer Welten vindt met betrekking tot code rood eerst de financiën 

duidelijk moeten zijn en dat aansluitend bestuurlijke besluitvorming dient te 

plaatsvinden. Ten aanzien van de Top X is hij van mening dat de ervaringen op lokaal 

niveau gekoppeld dienen te worden. Mevr. Hermans vraagt aandacht voor het 

bewaken van de capaciteit. De heer Hijkoop antwoordt met betrekking tot de financiën 

dat Code Rood en JOR voor 2014 geen problemen geeft. Vanaf 2015 gaat de huur 

omhoog en moet er een oplossing komen voor een bedrag van  25.000,-. Met de 

oplossing van dit probleem gaat zijn opvolger mee bezig. Ten aanzien van de Top X  

wordt afgesproken het voorstel van de heer Welten over te nemen. 

 

    

  Besloten deel(zie separaat verslag)  

    

G R  Rondvraag  

  De heer Visser deelt mede dat de inzet van drugshonden niet meer mogelijk is. Mevr. 
Knol antwoordt dat dit niet bekend is en zegt toe hierop schriftelijk terug te komen.  

De heer Sijbom complimenteert de politie voor haar optreden bij de arrestatie van twee 
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criminelen. Hij deelt mede dat de onrust nog steeds aanwezig is. Afgesproken wordt het 
communicatietraject nog een keer tegen het licht te houden. 

De heer Cazemier stelt voor bij de evaluatie van de inzet van de politie bij de NSS bij de 
minister er op aan te dringen de overlast in de vorm van verlofuren zo veel mogelijk te 
beperken. Janny Knol antwoordt dat dit ook in het art.19 overleg aan de orde is 
geweest. Gemeld is toen dat de overuren uitbetaald worden. De heer Welten deelt 
mede dat het beslag op politiecapaciteit minder is dan voorzien. Hij pleit er voor om de 
extra capaciteit in te zetten voor lokale prioriteiten. Janny Knol antwoordt dat hiermee 
rekening zal worden gehouden.   

    

H Sluiting  

 

 


